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1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.2.2014  
 

 

 

JUDr. Pašková: 

Koncom minulého roku sa podarilo aj keď s nejakými ťažkosťami schváliť koncepciu rozvoja 

elektronických služieb. Na webovej stránke som sa dočítala, že ten projekt bol schválený 

a mesto dostane cca 1 mil. eur. Myslím si, že pracovníci, ktorí sa na tomto projekte zúčastnili 

odviedli asi dobrú prácu, keď Trebišov sa dostal do tej prvej vlny elektronizácie služieb 

a myslím, že za to si zaslúžia pochvalu. Teraz by som chcela vedieť, čo bude ďalej ako bude 

mesto ďalej pokračovať v realizácii tohto programu, projektu.  

 

Ing. Kolesár: 

V projekte elektronizácia služieb mesta Trebišov je pripravených okolo 150 služieb 

samosprávy, ktoré budú elektronizované, plne elektronizované, to znamená, mesto bude plne 

poskytovať prístup k takýmto službám elektronickou formou, či už cez internet alebo ku 

niektorým službám bude prístup aj cez mobilné smartfóny. Nasledovný postup nás očakáva, 

bude vyhlásené verejné obstarávanie jednak na zhotoviteľa, jednak na firmu, ktorá zabezpečí 

publicitu tohto projektu. Očakávaná realizácia projektu je v mesiacoch, od budúceho týždňa 

začne, je v mesiacoch marec 2014 až september 2015 kedy by mali byť ukončené posledné 

služby. Dovoľte mi pripomenúť ešte, že v tomto projekte elektronizácie ide predovšetkým 

o softvérové riešenia, nie je možné teda očakávať, nie je to nejaká elektrifikácia, aby nedošlo 

k nedorozumeniu, táto informácia najmä pre verejnosť smeruje lebo dostávame podnety 

a informácie, kde budú nové vedenia, kde budú nové zariadenia, tak najmä verejnosti dávam 

do pozornosti, že nejedná sa o žiadnu elektrifikáciu, ale ide o elektronizáciu, čiže ide 

o softvérové riešenia a v minimálnej miere o nejaké hardvérové riešenia a nákup novej 

techniky ale skutočne ak sa tento projekt podarí zrealizovať, tak služby mesta Trebišov budú 

na úrovni doby, 21. storočia, kde pri tých 150 –tich službách odpadne povinnosť občana, 

podnikateľa, kohokoľvek, kto potrebuje v meste niečo vybaviť, aby osobne navštívil mestský 

úrad. Tieto služby budú vybavovateľné tak, ako už dnes sme zvyknutí u notárov vzťahy so 

súdmi, u advokátov vzťahy či s katastrom alebo s obchodným registrom, to zn. rovnaké 

vzťahy budú aj obyvateľov s mestom pri vybavovaní týchto služieb. Za všetkych dovoľte mi 

uviesť jeden príklad, čaká nás niekoľko volieb v tomto roku, podpisujem denne desiatky 

voličských preukazov pre voľbu prezidenta, ktorá prebehne dvojkolovo  a všetky tieto veci by 

sa dali vybaviť elektronicky, to zn. každý občan mesta, ktorý požiada dnes o voličský preukaz 

musí prísť na mestský úrad, prevziať si ho tu, žiaľ iná možnosť nie je. Tak to by celé toto 

odpadlo, vybavil by to z pohodlia domova internetom, kedykoľvek. Termíny tak, ako som 

spomínal. Naozaj sme veľmi radi, že Trebišov bude v 1. vlne elektronizácie služieb 

samospráv a vďaka patrí každému, kto sa o to pričinil a to nielen tým, ktorí pracovali na 

projekte ale samozrejme aj tým, ktorí rozhodli o tom, že Trebišov v tejto 1. vlne bude.  
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